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TRUBÍŇÁK 53
Červen 2018

V dnešním čísle zpravodaje se co do
obsahu  vracíme  trošku  zpět  –
uveřejňujeme  kromě  jiného  i  zápis
ze zasedání  zastupitelstva  obce,
protože „lidi stejně nic jiného nečtou“,
jak se vyjádřil jeden náš spoluobčan.
Také  bychom  rádi  vyjasnili
nedorozumnění,  ke  kterému  došlo
po zveřejnění  minulého  čísla
zpravodaje:  otázky  zastupitelům
a panu  starostovi  Vychodilovi  byly
otázky  redakční  rady,  nikoliv  vedení
obce,  jak  bylo  uvedeno  v některých
reakcích.  Otázky  pokládala
za redakční  radu  paní  Monika
Krajlová.
Jediným zastupitelem v redakční radě
je  pan  Petr  Sládek,  ostatní  členové
rady  –  paní  Monika  Krajlová  a  pan
Luděk  Zárybnický  nejsou  a  nebyli
v zastupitelstvu obce.
V  tomto  Trubíňáku  vychází  článek
od pana  Tomáše  Dočkala,  který
rovněž není zastupitelem.
Trubíňák je skutečně otevřený všem,
netolerují se pouze vulgarity a urážky.
Obsah Trubíňáku je ve Vašich rukou,
v rukou občanů Trubína.

Redakční rada

Úvodem

Zasedání zastupitelstva obce
Dne  13.6.2018  od  19  hodin se  koná

veřejné zasedání zastupitelstva v zasedací

místnosti obecního úřadu.

Blíží  se  volby  a  Vy  máte  příležitost  si

zkontrolovat,  jak  Vámi  zvolení  zástupci
hájí zájmy Trubína a trubínských občanů.

Třídění odpadů a bioodpad
Během měsíce května byla sběrná místa
v naší obci rozšířena o další nádoby, a to
na  bioodpad  a  na  použité  kuchyňské
oleje.  Najdete  je  v  ulici  Zemědělská
a Slunečná.  Nově  můžete  odkládat
použitý  textil,  boty  a  hračky
do kontejneru v ulici Zemědělská .
Mezi bioodpad patří: tráva, plevel, zbytky
ovoce,  zeleniny,  rostlin,  kávový  a čajový
odpad včetně filtrů, piliny a dřevní štěpka
z větví  stromů a  keřů,  zemina z  květin,
spadané  ovoce,  podestýlka  z  chovu
drobných zvířat a podobně.
Mezi  bioodpad  nepatří:  pleny,  odřezky
masa, kosti, zbytky jídel, uhynulá zvířata,
exkrementy  masožravých  zvířat,  sáčky
z vysavače  a  všechny  biologicky
nerozložitelné odpady.
Použitý  kuchyňský  olej  dávejte
do kontejneru  pouze  v  uzavřených  PET
lahvích,  v  žádném  případě  nevhazujte
technické a průmyslové oleje.
Do  kontejneru  na  oděvy  vkládejte
v igelitových taškách či v jiných vhodných
obalech  nepotřebné  ošacení,  utěrky,
ručníky,  ložní  prádlo,  bytový  textil,
spárovanou obuv, kabelky,  tašky,  batohy
hračky.  Nepatří  sem:  koberce,  matrace,
netextilní  materiály,  silně  znečištěné
či mokré  textilie.  S  tímto  materiálem
bude  následně  ručně  manipulováno,
žádáme Vás, abyste skutečně dbali na to,
co do kontejneru vložíte.
Kdy probíhají svozy odpadů
komunální odpad: 1x týdně, v pátek
papír: 1x týdně, středa
plast: 1x týdně, pondělí
sklo: 1x měsíčně,

poslední čtvrtek v měsíci
bioodpad: 1x za 14 dní ve středu,

v období 1.4. až 30.10. 
oděvy: 1x měsíčně
kuchyňské oleje: 1x měsíčně
Děkujeme všem občanům naší obce, kteří
třídí odpad!
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Oprava hasičské zbrojnice
Předsedající  předložila  ZO  protokol
o jednání hodnotící komise, která se sešla
dne 13.4.2018. Výběrové řízení se muselo
opakovat, protože v prvním kole se žádný
uchazeč nepřihlásil. 
Zastupitelstvo  obce  Trubín  bere
na vědomí  zprávu  o  hodnocení  nabídek
a schvaluje  Rozhodnutí  o  výběru
nejvýhodnější  nabídky  ve  prospěch
účastníka:  Miloš  Kubart,  Stavební
a obkladačské  práce,  se sídlem  Tovární
41, 266 01 Beroun, IČ: 16845056.
Tříděný odpad v obci
Předsedající  předložila  ZO  smlouvu
na zajištění  svozu  biologicky
rozložitelného  komunálního  odpadu
s firmou AVE CZ odpadové hospodářství
s.r.o. se sídlem Pražská 1321/38a, 102 00
Praha  10  –  provozovna  Viničná  910,
266 01  Beroun,  IČ:  49356089.
4 kontejnery  na  bioodpad  by  byly
zakoupeny  a  financovány  z  rozpočtu
obce.
Zastupitelstvo  obce  Trubín  schvaluje
uzavření smlouvy se společností AVE CZ
odpadové hospodářství s.r.o. na zajištění
svozu  biologicky  rozložitelného
komunálního odpadu.
Dále předsedající  předložila ZO smlouvu
o poskytnutí  služeb se společností Libor
Černohlávek, se sídlem Jakub 38, 285 33
Církvice,  IČ:  16539184.  Předmětem
smlouvy  je  poskytnutí  nádob o  objemu
240  l  pro  sběr  použitého  kuchyňského
oleje,  zajištění  nakládky,  likvidace
a dostatečné  frekvence  odvozu,  aby
nedocházelo  k  odkládání  mimo nádoby.
Nádoby by byly umístěny na stanovištích
v ul. Slunečná a Zemědělská.
Zastupitelstvo  obce  Trubín  souhlasí
s uzavřením smlouvy o poskytnutí služeb
se společností Libor Černohlávek,

se  sídlem  Jakub  38,  285  33  Církvice,
IČ: 16539184 na poskytnutí nádob a svoz
použitého kuchyňského oleje.
Dále předsedající  předložila  ZO smlouvu
o  poskytnutí  služeb  se  společností
Koutecký  s.r.o.,  se  sídlem  Družby  1413,
419  01  Duchcov,  IČ:  63147084.
Předmětem  smlouvy  je  poskytnutí
a bezplatná  obsluha  charitativního
kontejneru  pro  sběr  textilu,  obuvi
a hraček od obyvatel obce.
Zastupitelstvo  obce  Trubín  souhlasí
s uzavřením smlouvy o poskytnutí služeb
se  společností  Koutecký  s.r.o.,
o poskytnutí  charitativního  kontejneru
pro sběr textilu, obuvi a hraček.
Dále předsedající informovala o výsledku
ankety  v  minulém  Trubíňáku,  kdy  se
k budoucímu modelu likvidace tříděných
odpadů v obci do dnešního dne vyjádřilo
5 domácností. Z výsledku ankety vyplývá,
že všem vyhovuje stávající model.
Vzhledem  k  nepořádku  u  kontejnerů
v ul. Slunečná bude v nejbližších týdnech
vybudováno  nové  sběrné  místo
v ul. Za Úvozem  a  pro  místo
v ul. Slunečná  bude  vybudováno  stání
s dřevěným ohrazením.
Přítomný  občan  z  ul.  Slunečná  vznesl
požadavek  na  umístění  košů
v ul. Slunečná  na  psí  extrementy.
Předsedající sdělila, že v ul. Slunečná již
koš umístěn je. Dle občana je to z horní
části ulice příliš daleko a psí exkrementy
jsou  na  chodníku.  Předsedající
odpověděla,  že  záleží  na  lidech,  kdo  je
pořádný, tak si po svém psu uklidí.
Následovala  rozsáhlá  diskuze  o  psích
exkrementech,  ze  které  nevzešel  žádný
závěr.
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Stavba pozemní komunikace 
v ul. Na Višňovce – darovací smlouva
Předsedající předložila ZO návrh darovací
smlouvy paní ……, pana …… a pana ……
o převedení  stavby  veřejně  přístupné
pozemní komunikace do vlastnictví obce.
Jedná  se  o  stavbu  ,,Prodloužení  ul.
Na Višňovce.“  Stavba  byla  povolena
se souhlasem obce a zkolaudována v roce
2018.  
Stavebníci  nyní  nabízejí  stavbu
komunikace darem obci.  
Zastupitelstvo  obce  Trubín  schvaluje
bezplatné  převedení  stavby  komunikace
zkolaudované  pod  č.j.
MBE11258/2018/DOPR-SoK  ze  dne
1.3.2018 do vlastnictví obce.
Žádosti o finanční příspěvek
Předsedající  předložila  ZO  doručenou
žádost o finanční příspěvek na rok 2018
pro  ZO  ČSOP  ROKYCANY  na  provoz
záchranné stanice živočichů.
ZO bere na vědomí.
Dále  předsedající  předložila  žádost
o finanční  příspěvek  na  provoz  Linky
bezpečí,  z.s.  na  rok  2018.  Organizace
žádá  naši  obec  o  1.000,-  Kč,  ale
předsedající  nedoporučila  poskytnout
finanční  příspěvek. 
Zastupitel  Věroslav  Novák  přednesl
protinávrh  na  poskytnutí  finančního
příspěvku ve výši 1.000,- Kč .  
Zastupitelstvo  obce  Trubín  schvaluje
poskytnutí  finančního  příspěvku
na zajištění  provozu  Linky  bezpečí,  z.s.
Se sídlem  Ústavní  95,181  02  Praha  8,
IČ: 61383198 ve výši 1.000,- Kč. Příspěvek
bude  poskytnut  bankovním  převodem
na číslo  transparentního  účtu
3856680/0300.
Dále  předsedající  předložila  žádost
o finanční  podporu  hospicu  Dobrého
pastýře  v  Čerčanech,  kde  minulý  rok
využíval  služby i  jeden z našich občanů.
Návrh na podporu ve výši 2000,- Kč.

Zastupitelstvo  obce  Trubín  schvaluje
poskytnutí  finančního  příspěvku  ve  výši
2000,- Kč společnosti TŘI, o.p.s. se sídlem
Sokolská  584,257  22  Čerčany,
IČ: 18623433.
Dále  předsedající  předložila  žádost
o finanční  příspěvek  na  činnost  spolku
TJ FC Freyburg Trubín na rok 2018 ve výši
50 000,-  Kč.  V  rozpočtu  obce  je  nyní
počítáno  s  částkou  30 000,-Kč
na tělovýchovnou  činnost.  Částka
by musela  být  navýšena  a  kryta
z přebytků minulých  let. 
Předsedající navrhla poskytnout finanční
příspěvek ve stejné výši  jako v loňském
roce,  tj.  30 000,-  Kč.  Zastupitel  Tomáš
Chalupa  podal  protinávrh  o  poskytnutí
podpory ve výši 50 000,- Kč.  
Zastupitelstvo  obce  Trubín  schvaluje
poskytnutí  finančního  příspěvku  ve  výši
30 000,-  Kč  na  činnost  spolku
TJ FC Freyburg  Trubín,  IČ:  47513349,
se sídlem  Hlavní  52,  267  01  Trubín
na rok 2018. 
Odchyt toulavých a opuštěných zvířat –
smlouva o zajištění služeb
Předsedající předložila ZO návrh smlouvy
se  společností  Jakub  Slabý  o  zajištění
služeb veterinárních  asanačních  činností
a  zajištění  odchytu  toulavých
a opuštěných zvířat.
Zastupitelstvo  obce  Trubín  schvaluje
uzavření  smlouvy  o  odchytu  toulavých
a opuštěných zvířat se společností Jakub
Slabý,  Malé  sídliště  1065/23,  266  01
Beroun, IČ:  01088661 a navýšení částky
na  odchyt  zvířat  o 20 000,-  Kč
do rozpočtu na rok 2018.
Energetická soutěž o dodavatele energií
Předsedající  předložila  ZO  přihlášku
k energetické  soutěži,  které  se  budou
účastnit  prověření  dodavatelé  energií.
Účelem je získání výhodnější nabídky na
dodávky  energií.  Stávající  vysoutěžené
ceny v tomto roce končí.
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Zastupitelstvo  obce  Trubín  schvaluje
přihlášení  do  energetické  soutěže
o dodavatele energií a pověřuje starostku
podpisem  dohody  se  společností  Terra
Group  Investment,a.s.,  Karolíny  Světlé
716/1 628 00 Brno- Líšeň, IČ: 29298059.
Projekt 100 lip
Předsedající  informovala  ZO  o  projektu
„100 lip“. Záměrem projektu je vysazení
100  lip  na  území  CHKO  Křivoklátsko
u příležitosti  100.  výročí  založení
republiky.  Lípy  by  byly  označeny
a všechny by byly i na mapě jako možný
turistický  cíl.  K celému projektu by byly
vytvořeny i www stránky. Jedná se o výši
spoluúčasti pro jednotlivé obce. Společně
se  zástupci  CHKO  bylo  v  naší  obci
vytipováno místo vedle požární nádrže na
pozemku p. č. 206/1 v k. ú. Trubín. CHKO
by na vlastní náklady osadilo informační
tabuli s informacemi o obci a Trubínském
vrchu.  Předsedající  navrhuje,  aby  se
zároveň  s  vysazením  lípy  vybudovalo
odpočinkové místo s lavičkami a navrhuje
vyčlenit za tím účelem v rozpočtu částku
30 000,- Kč.
Zastupitelstvo  obce  Trubín  schvaluje
vysazení  lípy  a  vybudování
odpočinkového  místa  na  pozemku
p.č. 206/1  v  k.ú.  Trubín  a  navýšení
rozpočtu na rok 2018 o částku 30 000,- Kč
na  vybudování  odpočinkového  místa.
Tato  částka  bude  kryta  přebytkem
minulých let.
Dětské hřiště
Předsedající  informovala  o  schválení
projektu „Dětské hřiště v obci Trubín“ do
aplikace EPP „Pomáhej pohybem“ ve výši
80 000,-  Kč.  Pokud ZO účast  v  projektu
schválí, bude se každý občan moci zapojit
a pohybem přispět na realizaci projektu,
na který by finančně přispěl ČEZ. V rámci
projektu by  byly  zakoupeny  herní  prvky
řetězová  dvojhoupačka,  skluzavka  se
žebříkem a celokovová trojhrazda. Záleží
na tom, kolik se podaří občanům pomocí
pohybu  získat  bodů,  podle  toho  bude
výsledná poskytnutá částka.

Zastupitelstvo  obce  Trubín  schvaluje
účast  obce  Trubín  s  projektem  „Dětské
hřiště v obci  Trubín“ v aplikaci  Pomáhej
pohybem  a  souhlasí  se  zobrazením
informací o projektu v mobilní aplikaci.
Předsedající  informovala  ZO
o probíhajících  činnostech  na  dětském
hřišti.  V  průběhu  května  bude  ještě
osazeno  pískoviště,  které  je  také
sponzorským  darem.  Na  hřišti  budou
nutné  terénní  úpravy  jak  pod
pískovištěm,  tak  i  kvůli  celkovému
vyrovnání povrchu.
Zastupitelstvo  obce  Trubín  navyšuje
rozpočet  obce  na  rok  2018  v  položce
dětské hřiště o 50.000,- Kč.
Různé
Předsedající  informovala  o  žádosti
vlastníka  pozemků  p.č.345/15  a  345/56
o dělení  těchto  pozemků  za  účelem
výstavby  RD  pro  rodinné  příslušníky.
Pozemky  se  nacházejí  v  zastavěném
území,  není  tedy  limitována  jejich
velikost.  Předsedající  upozorňuje
na velmi  úzkou  přístupovou  cestu
k pozemkům  bez  obratiště.  Již  nyní  je
problém s její údržbou.   
Zastupitelstvo  obce  Trubín  souhlasí
s dělením pozemků p.č. 345/15 a 345/56
v k.  ú.  Trubín za účelem výstavby 2 RD
za podmínky, že při dělení pozemků bude
vyčleněn  pozemek  pro  veřejně
přístupnou komunikaci k oběma domům
a  bude  zde  obratiště  pro  obsluhu
složkami  integrovaného  záchranného
systému  a  dopravní  obsluhu  (vývoz
odpadů).
Předsedající  seznámila  ZO  s  iniciativou
několika  občanů  o  připojení  k  městu
Králův  Dvůr.  Dále  seznámila  s  veřejně
dostupnou informací, kde starosta města
Králův  Dvůr  pan  Petr  Vychodil  v
Králodvorském zpravodaji uvádí, že dostal
začátkem  roku  od  vedení  obce  Trubín
písemný dotaz jaký má on a zastupitelé
Králova  Dvora  názor  na  případné
připojení  obce  Trubín.  V  Berounském
deníku je dokonce uvedeno, že vedení
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Trubína  vzneslo  dotaz,  zda  by   město
Králův  Dvůr  s  připojením  Trubína
souhlasilo.  Vedení  obce  Trubín  důrazně
upozorňuje, že se na starostu P. Vychodila
nikdy  v  této  souvislosti  písemně
neobrátilo. 
Následovala diskuse přítomné veřejnosti,
při  které  bylo  občankou  Trubína  mimo
jiné  uvedeno,  že  dle  vyjádření
nejmenovaného  člena  zastupitelstva
města  Králův  Dvůr  nebyl  členům
zastupitelstva  města  Králův  Dvůr
předložen  žádný  písemný  podklad  při
projednávání  usnesení  o  připojení  obce
Trubín k městu Králův Dvůr. 
Zastupitelé  Trubína  požádali  starostku
obce, aby si vyžádala od starosty Králova
Dvora   předložení  písemného  dotazu,
který zmiňuje ve svém článku.
Zastupitelstvo  obce  Trubín  nepodporuje
připojení  obce  Trubín  k  městu  Králův
Dvůr.  
Zastupitelstvo  obce  Trubín  nebude
podnikat žádné kroky vedoucí k připojení
obce Trubín k městu Králův Dvůr.
Dále  předsedající  informovala  ZO
o stížnostech  občanů  z  ul.  Slunečná
na neplnění  povinnosti  při  zajištění
předškolního  vzdělávání.  Stížnosti  na
obec  Trubín  byly  dále  zaslány
na Ministerstvo  vnitra,  Ministerstvo
školství, tělovýchovy a mládeže

a Středočeský  kraj.  Středočeský  kraj  byl
požádán  o  určení  spádovosti  v  oblasti
předškolního  vzdělávání.  Dosud  nebyla
obdržena odpověď. 
ZO bere na vědomí.
Předsedající  dále  obdržela  emailem
na vědomí  stížnost  občanky  Trubína
na nedodržování  jízdního řádu autobusů
projíždějících  přes  Trubín.  Byla
informována  společnost  Arriva,  která
chybu  uznala  a  přislíbila  přijmout
opatření,  aby  se  to  v  budoucnu
neopakovalo.
ZO bere na vědomí.
Předsedající  informovala  ZO  o  trestním
oznámení na Zastupitelstvo obce Trubín a
Obec Trubín. Vyšetřování probíhá, vedení
obce  poskytuje  vyšetřovatelům
součinnost. 
ZO bere na vědomí.
Dotazy, připomínky a podněty
Zastupitel  Tomáš  Chalupa  upozornil
na problém  při  zápisu  dětí  do  1.  tříd.
Obrátily  se  na  něj  2  maminky,  které
požadují  zajištění školy v Králově Dvoře.
Předsedající  informovala,  že  děti
z Trubína  měly  zajištěn  zápis  v  2.  ZŠ
v Berouně, rodiče samozřejmě mají právo
si  školu  vybrat  podle  sebe.  Všem
rodičům, kteří se na ni obrátili, pomohla
s umístěním.

Pomáhej pohybem- získání příspěvku Nadace ČEZ na dětské hřiště v obci Trubín
Děkujeme všem přispěvatelům, kteří podpořili pohybem  projekt "Dětské hřiště"
v obci  Trubín.  Díky  Vaší  podpoře  se  nám  podařilo  získat  částku  80  000,-  Kč,
za kterou bude vybaveno naše dětské hřiště.
Vaší pomoci si velice vážíme a věříme, že se i nadále budete zapojovat do podpory
projektů Nadace ČEZ Pomáhej pohybem.
Za obec Trubín
Alena Nováková
starostka obce



VÍTÁNÍ OBČÁNKŮ NAROZENÝCH 2017 a 2018
Máme zájem o účast na akci „Vítání občánků“ v Trubíně

Souhlas se zpracováním osobních údajů 
podle zákona č. 101/2000 Sb., zákon o ochraně osobních údajů a o změně některých
zákonů, v platném znění (dále jen „zákon“) pro účely „Vítání občánků“
Já,  níže  podepsaný/á………………………..…………................................................................,
nar. …………………….…………......................…, trvale bytem …..............………….…………………..
souhlasím s tím, aby mé osobní údaje, poskytnuté za účelem organizace akce Vítání
občánků,  byly  v  souladu s ustanovením  § 5  odst.  2  zákona zpracovány,  uchovány a
poskytnuty  třetím  osobám,  za  účelem  prezentace  obce  a uveřejnění  v  místním
zpravodaji.
Souhlasím  s  tím,  aby  Obec  Trubín  zpracovávala  mé  osobní  údaje  pouze  za účelem
a v rozsahu shora uvedeném.
Jsem  si  vědom/a  toho,  že  tento  souhlas  se  zpracováním  údajů,  udělený  v souladu
se zákonem je dobrovolný a jsem oprávněn/a jej kdykoliv odvolat. Odvolání souhlasu
musí být učiněno písemně. 

…………………………………… …………………………………………
Datum          Podpisy rodičů

Vyplněný  dotazník  zašlete  nebo  osobně  odevzdejte  nejpozději  do  31.10.2018
na adrese: Obecní úřad Trubín, Obecní 26.
Rodiče  dětí  přihlášených  ke  slavnostnímu  obřadu  obdrží  pozvánku  se  stanoveným
termínem a dobou konání.
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Jméno a příjmení dítěte

Datum narození dítěte

Jméno a příjmení rodičů

Trvalý pobyt dítěte

Telefon

e-mail



Úspěšný  sběr  podpisů  pro  vyhlášení  místního  referenda  o  připojení
k městu Králův Dvůr
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Vážení sousedé,
rádi bychom Vás informovali, že jsme při
sběru  podpisů  pro  vyhlášení  referenda
o tom, zda se staneme osmou městskou
částí  Králova  Dvora,  od  12.  května
letošního  roku  získali  dostatečný  počet
hlasů  stanovených  zákonem
č. 22/2004 Sb. o místním referendu.   
Návrh přípravného výboru na vyhlášení
místního  referenda  podpořilo  svým
podpisem  více  než  30%  oprávněných
občanů  Trubína. Návrh  na  konání
referenda spolu s  podpisovými listinami
předloží  přípravný  výbor  obecnímu
úřadu.
Pokud  jsme  se  k  někomu  z  Vás
nedostavili, je to také kvůli tomu, že se

nám již podařilo získat větší než potřebný
počet hlasů, proto jsme se rozhodli sběr
podpisů ukončit.  
Chceme velice poděkovat všem, kdo nás
podpořili  a  také  těm,  kdo  pomáhali
se sběrem podpisů. 
Děkujeme za Vaši pozornost k přínosům
i negativům připojení ke Královu Dvoru,
neboť  toto  rozhodnutí  zásadním
způsobem  ovlivní  kvalitu  života
v Trubíně. 
Budeme rádi, pokud přijdete v referendu
SVOBODNĚ  a  DEMOKRATICKY  vyjádřit
svůj názor, ať už je jakýkoliv.
Přeji Vám příjemné jarní dny.
Za přípravný výbor

Tomáš Dočkal

Vážení spoluobčané,
jak  jistě  víte,  v  současné  době  probíhá
debata  o  kladech  a  záporech  připojení
Trubína  k  sousednímu  Královu  Dvoru.
Protože  se  na  mě  často  obracejí
spoluobčané s dotazy z k tomuto tématu
a  já  se  snažím  jim  odpovědět  pokud
možno  objektivně,  jsem  občas  nucen
projít  i  různé  dokumenty  a  předpisy.
Poslední dobou Trubínem rezonuje téma
výstavby po připojení ke Královu Dvoru,
proto jsem prošel i územní plány Trubína
a Králova Dvora.
Ozývají  se hlasy,  že Trubín je pro Králův
Dvůr  “zlatým  vejcem”,  že  hned  po
připojení  bude  Trubín  rozparcelován,
zastavěn “paneláky naležato” s pozemky
o velikosti 500 m2 a podobně.
Rád  bych  uvedl  tyto  nepravdivé
informace na pravou míru.

V  první  řadě  je  třeba  zmínit,  že  obec
Trubín  nedisponuje  žádnými  stavebními
pozemky,  mimo  pozemku  o  velikosti
cca 3000  m2  pro  stavby  občanské
vybavenosti. Proto připojením ke Královu
Dvoru rozhodně není možné, že by nám
tu Králův Dvůr,  nebo kdokoliv jiný,  začal
cokoliv  stavět.  Drtivá  většina  pozemků
v Trubíně je v držení soukromých majitelů
a  je  pouze  na  jejich  vůli,  komu  tyto
pozemky prodají,  bez ohledu na to,  zda
bude  Trubín  samostatná  obec  nebo
součást Králova Dvora. 
Výstavba  v  naší  obci  je  podmíněna
územním  plánem  a  tato  výstavba  je
v současné  době  zablokována  tím,  že
majitelé pozemků, které jsou zahrnuty do
první  etapy,  z různých důvodů na svých
pozemcích nestaví.
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Rozhodně to není dáno tím, že by obec
měla  na  zahájení  staveb  na  těchto
pozemcích  jakýkoliv  vliv  (samozřejmě
jsou myšleny stavby, které jsou v souladu
s požadavky územního plánu). Na dalších
pozemcích  není  možno  stavět,  dokud
nebude  zastavěno  požadované  %
pozemků v první etapě, což v současnosti
není.  Nyní  však  probíhá  proces  změny
územního  plánu,  který  iniciovalo
současné  vedení  obce  Trubín,  a  tento
proces by měl vést k umožnění výstavby
i na  dalších  pozemcích.  Pokud  se  tedy
v Trubíně bude stavět, bude to iniciativa
současného vedení obce Trubín,   nikoliv
vedení Králova Dvora. 
Dále  bych  rád  porovnal  požadavky
na pozemek a stavbu v územních plánech
Trubína a Králova Dvora.
Rozhodně  není  pravda,  že  v  Králově
Dvoře  je  možno  postavit  dům
na pozemku  o  velikosti  500  m2.  Tato
informace  pravděpodobně  vznikla  na
základě požadavku ÚP Králova Dvora pro
dvojdomek,  kdy  je  požadován  pozemek
o velikosti 1000 m2 pro tento dvojdomek
(tzn  500  m2 pro  “jednu  polovinu”
dvojdomu) což je však požadavek, který
je i v územním plánu Trubína (požadavek
“velikost  stavebních  pozemků  min.
1 000 m2”). To, co je ovšem v ÚP Králova
Dvora navíc a co v ÚP Trubína chybí,  je
požadavek  na  2  parkovací  místa  pro
bytovou  jednotku,  protože  zákon
umožňuje  na  jednom pozemku  postavit
více  bytových  jednotek  (Trubín  v  ÚP
“určuje na každé stavební parcele nového
rodinného domu dvě místa pro parkování
vozidel”)  ,  což  umožňuje  vytvořit  v
Trubíně  (na  rozdíl  od  KD)  v  některých
případech 1 a méně parkovací místo na
1 bytovou jednotku.

Protože většina domácností má 2 osobní

auta,  bude  pravděpodobně  docházet

k tomu,  že  auta  budou  parkovat

na pozemní  komunikaci  a  budou

omezovat  průjezd  na  této  komunikaci.

V žádném případě však nelze spoléhat na

dobrou  vůli  stavitelů  domů,  někteří

z developerů využijí  každé  možnosti  pro

maximalizaci  svého  zisku,  bez  ohledu

na budoucí problémy obyvatelů.

Dalším  rozdílem,  tentokrát  ve  prospěch

ÚP Trubína,  je  skutečnost,  že  v  Trubíně

je minimální  velikost  pozemku  1000  m2

oproti 800 m2 v Králově Dvoře. Rozhodně

se  však  nejedná  o  dvojnásobný  rozdíl,

tzn. že se Trubíně nepostaví dvojnásobek

domů,  ale  například  na  pozemku

o velikosti  10  000  m2 se  nepostaví

10 rodinných  domů,  ale  maximálně

12 rodinných  domů.  Pokud  se  budou

stavět dvojdomky, bude počet stejný.

Vážení  spoluobčané,  doufám,  že  se  mi

podařilo  zodpovědět  na některé dotazy,

se  kterými  se často setkávám. Rád Vám

osobně  nebo  emailem  vysvětlím  svůj

názor  i  na  další  otázky,  které  vyvstaly

v souvislosti  s  možností  připojení

ke Královu Dvoru, a to pokud možno bez

zbytečných emocí. Proto budu rád, pokud

mne  budete  kontaktovat  na  emailu

mlynar.trubin@seznam.cz  

Děkuji za Vaši pozornost 

Jaromír Mlynář

zastupitel obce Trubín



Pálení čarodějnic 30.4.2018
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Dobrý den
myslíme  si,  že  v  zaslaném  dopisu
(dokument,  doručený  7.2.2018 v  tištěné

formě  do  našich  poštovních  stránek

a otištěný  v  minulém  čísle  Trubíňáka  –

pozn. red.) s poměrem výhod a nevýhod
vstupu  Trubína  do  Králova  Dvora,
uvedené  výhody  jsou  schválně
nadsazeny, uvádí vlastní občany do omylu
a  jsou  ve  své  podstatě  ve  větší  míře
klamnou informaci.
Pojďme nejdříve občanům říct to, že po
vstupu  obce  Trubín  do  Králova  Dvora
správa  obce  bude  patřit  pod  město
Králův Dvůr.  Obec Trubín ztratí  možnost
samostatně  rozhodovat  o  své
budoucnosti.
Skokové zvýšení hodnoty nemovitosti by
mohlo  být  jen  krátkodobé,  jelikož  lidi
v celém světě stále více vyhledávají klidná
místa  pro  bydlení.  Z  dlouhodobého
hlediska hodnota nemovitostí bude 

mnohem vyšší v malých obcích, což bude
nepopiratelnou  výhodou  vlastních
občanů,  pokud  Trubín  zůstane  malou
obci.  Trubín  by  měl  zachovat  svou
cennost, unikátnost, klid, ekologicky čistý
vzduch,  stále  se  pyšnit  svou jedinečnou
atmosférou a historií.
Dle informací od obyvatel Králova Dvora
s dětmi,  kvůli  rychle  rostoucímu  počtu
obyvatel  města  je  již  nyní  nedostatek
místa  do  základní  školy  a  mateřských
škol, proto je jen malá pravděpodobnost
že  se  tam  děti  z  Trubína  bez  problémů
dostanou.
Jsme noví obyvatelé Trubína, ale dle výše
uvedených  důvodů  myslíme  si,  že  pro
vlastní občany, body uvedené v zaslaném
dopisu  jako  výhody  -  učinit  z  Trubína
městskou část Králová Dvora jsou naopak
nevýhody.

manželé Emelianovi
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Dětský den v Trubíně 2.6.2018

Dětský den se vydařil , stejně jako počasí.

Děkujeme všem , co věnovali svoji energii

a čas do příprav.

-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-:-
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